
 

 

K o n t r o l n í    v ý b o r  
Zastupitelstva hl. m. Prahy 
  
 
                           Z Á P I S   č. 09/2012 

z  jednání  kontrolního výboru  Zastupitelstva hl. m. Prahy,  které se uskutečnilo 
 dne 21.11.2012 

 
Přítomni:    Petr Dolínek, Mgr. Lukáš Kaucký, Doc. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc.,  
                   JUDr. Lubomír Ledl, MUDr. Iveta Borská, JUDr. Monika  Krobová Hášová, 
                   Mgr. Jan Kalousek 
Omluveni : Ing. Vladimír Schmalz, Pavel Hurda 
 /presenční listina  připojena k originálu zápisu/   
P r o g r a m  : 
1) Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 08/2012 – schválení  
2) Představení odboru památkové péče MHMP- Přizván : ředitel odboru Mgr. Skalický 
3) Informace o stavu  vyřizování stížnosti spol. Nosta – Hertz - veřejná zakázka, zajištění   
    činnosti koordinátora BOZP na stavbách  OMI MHMP (podklad elektronicky)   

      4) Podnět k přezkoumání postupu MHMP ve věci projektu „Stavba č. 3082 – TV Radotín  
          Etapa 005 – Radotín – západ“ (podklad elektronicky) 

5) Žádost pí. Anýžové ze dne 22.10.2012 o prošetření investiční akce v lokalitě Veronského  
     náměstí (podklad elektronicky) 

                  6)  Informace o dokončení stavby č. 9394 „Plavecký areál Šutka“       
7)  Informace o novelizaci Etického kodexu člena Zastupitelstva hlavního města Prahy  
     (tiskR-08374 a tisk Z-1384) 

                  8)  Přehled plnění usnesení Zastupitelstva hlavního města Prahy (tisk R-08212)  
9)  Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic (přehled elektronicky) 
10) Různé a diskuse                                                     

-  informace o postupu řešení souběhu výborů ZHMP  
                        -  doplňující informace k petici „Radotínská jezera a těžba štěrkopísků na soutoku Vltavy 
                            a Berounky 

                  
Zasedání kontrolního výboru ZHMP řídil předseda Petr Dolínek. Ověřovatelkou zápisu byla 
ustanovena MUDr. Borská. Zasedání bylo zahájeno ve 13.00 hod., zvukový záznam je uložen 
u předsedy a tajemnice výboru. 
 
Ad 1/  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 08/2012 – schválení 
K zápisu 08/2012 byla vznesena doplňující připomínka ohledně údajů uvedených u hlasování 
k bodu Ad 1/ zápisu. Po opravě byl zápis schválen 
(hlasování : 7 – 0 – 0 ). 
 
Ad 2/ Představení odboru památkové péče MHMP 
Na zasedání kontrolního výboru byl přizván nově jmenovaný ředitel odboru OPP MHMP 
Mgr. Skalický, který ve svém vystoupení stručně charakterizoval svou dosavadní praxi, 
v obecné poloze nastínil rozsah a způsob svého působení na novém pracovišti. Zejména 
zdůraznil význam spolupráce s odbornými pracovišti a organizacemi a s expertními sbory. Se 
členy výboru následně diskutoval problematiku plošných reklam v horních patrech domů 
v lokalitě MČ Praha 1, nezbytnost zachování architektonické pestrosti a problematiku 
dodržování stanovených pravidel. 
 
 
 
Ad 3/ Informace o stavu  vyřizování stížnosti spol. Nosta – Hertz - veřejná zakázka, zajištění   
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činnosti koordinátora BOZP na stavbách  OMI MHMP 
Předseda výboru v úvodním slově shrnul závěry obsažené ve stanovisku OKC MHMP. Jeho 
slova ještě doplnil náměstek primátora Ing. Richter, který rekapituloval důvody pro vypsání 
zakázky v roce 2009, následné kroky uskutečněné bývalým vedením OMI MHMP a konečné 
zrušení zakázky na zasedání Rady HMP. 
Za OMI MHMP vystoupil současný ředitel odboru Ing. Beránek. Konstatoval, že zajištění 
staveb bylo postupně řešeno vlastními zaměstnanci odboru a důvod k uzavření zakázky tak 
pozbyl aktuálnosti. Zdůraznil, že právní stránku zrušení zakázky by měl posoudit ÚOHS. 
 
Usnesení  č. 01/09/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere na vědomí:  
     1.1. stanovisko zpracované odborem OKC MHMP  
     1.2. doplňující informace předložené ředitelem OMI MHMP 
2.  ukládá: 
     předsedovi výboru s odkazem na projednané podklady a přednesená ústní stanoviska 
     zpracovat odpověď na stížnost zástupců společnosti Nosta - Hertz 
Hlasování :  7 – 0 – 0  
 
Ad 4/ Podnět k přezkoumání postupu MHMP ve věci projektu „Stavba č. 3082 – TV Radotín 
Etapa 005 – Radotín – západ“ (stížnost paní Šmrhové) 
Stěžovatelka ve svém vystoupení rekapitulovala proces vydání a realizace stavebního 
povolení, vyslovila kategorický nesouhlas s vynětím připojení její stavby RD do ulice Na 
Viničkách, negativně hodnotila výsledky jednání s OMI MHMP, navržené řešení odmítá 
z důvodu neodůvodněné stavební a zejména finanční náročnosti, řešení spádovou přípojkou 
pokládá za vhodnější a levnější. 
Vystoupení paní Šmrhové doplnil náměstek primátora Ing. Richter, zdůraznil, že prioritou při 
realizaci stavby TV Radotín zůstává hospodárné vynakládání finančních prostředků, ale 
rovněž i splnění podmínek stanovených pro převzetí stavby ze strany PVK a PVS. 
V diskusi bylo namítána změna stanovisek OMI MHMP, vysvětlení podal Ing. Beránek, 
konstatoval, že rozhodující je splnění podmínek stanovených budoucím správcem kanalizační 
přípojky. 
Usnesení  č. 02/09/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere na vědomí:  
     1.1. obsah stížnosti předložené paní Šmrhovou 
     1.2. stanovisko předložené ředitelem OMI MHMP 
2.  ukládá: 
     předsedovi výboru v součinnosti s odborem OKC MHMP prověřit v souvislosti  
     s podnětem rovnost mezi občany a variantu  „dohody s občany (spoluúčast)“, která je  
     realizována např. na MČ Praha 4 
Hlasování :  7 – 0 – 0  
 
Ad 5) Žádost Ing. Anýžové  (předsedkyně KVR ZMČ Praha 15) o prošetření investiční akce 
v lokalitě Veronského náměstí 
V úvodním slově předseda výboru shrnul požadavky obsažené v žádosti. Negativně hodnotil 
skutečnost, že při předávání parku mezi OMI MHMP a SVM MHMP dochází ke zbytečným 
časovým prodlevám. Není stanoven správce pozemků a dochází tak k nárůstu škod na 
majetku HMP. 
 
 
Usnesení  č. 03/09/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
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1.  ukládá: 
     předsedovi výboru, 
    1.1. aby si opakovaně vyžádal písemné stanovisko od ředitele OMI MHMP a  SVM 
MHMP  
           v souvislosti s předáním díla mezi uvedenými odbory (včetně informace o  finančních 
           nákladech spojených s výstavbou a s dosavadní správou parku) 
   1.2.  vyžádat si od ředitele OMI MHMP předložení tabulky – přehledu investičních akcí, 
           které dosud nebyly mezi OMI a SVM MHMP vypořádány (včetně stanovení  
           konečného správce) 
    1.3. s výsledky provedeného šetření následně seznámit členy výboru  a předsedkyni 
           KVR ZMČ Praha 15 Ing. Anýžovou. 
Hlasování :  7 – 0 – 0  
 
 Ad 6)  Informace o dokončení stavby č. 9394 „Plavecký areál Šutka“ 
 
V souvislosti s dostavbou areálu vznesl předseda výboru dotaz na ředitele OMI MHMP 
ohledně výše nákladů vynaložených na vybavení. Ing. Beránek konstatoval, že nyní již 
provoz areálu řídí SVM MHMP, ze správy jsou vyjmuty komerční prostory, jejichž vybavení 
si jednotlivý nájemci  zajišťují vlastními finančními prostředky. 
 
Ad 7)  Informace o novelizaci Etického kodexu člena Zastupitelstva hlavního města Prahy  
 
Členové výboru obdrželi k informaci Tisk projednaný v Radě HMP a návrh Tisku pro jednání 
ZHMP. V úvodním slově předseda zdůvodnil navržené změny a doplnění textu EK člena 
ZHMP. Konstatoval, že návrh byl projednán s odborem LEG MHMP, který doporučil další 
změny a současně byl návrh změn rozeslán předsedům politických klubů k připomínkám.  
V diskusi JUDr. Krobová Hášová přednesla námitky k dosavadním formulacím, doporučila 
jejich upřesnění a z časových důvodů navrhla raději projednání novelizace EK přesunout na 
prosincové zasedání ZHMP. Její návrh a doporučení bylo přítomnými členy výboru 
akceptováno. 
 
Usnesení  č. 04/09/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
1.ukládá: 
   1.1. předsedovi kontrolního výboru svolat pracovní skupinu, která provede dopracování 
předložených změn a doplňků textu Etického kodexu člena ZHMP tak, aby návrh 
novelizovaného znění mohl být předložen na prosincové zasedání ZHMP.      
Hlasování :  7 – 0 – 0  
 
 

                  Ad 8)  Přehled plnění usnesení Zastupitelstva hlavního města Prahy (tisk R-08212)  
Pravidelná čtvrtletní Zpráva byla projednána v Radě HMP a po projednání na kontrolním 
výboru bude předložena k informaci na listopadovém zasedání ZHMP. Zpráva byla vzata na 
vědomí. Hlasování : 7 – 0 – 0  
 
 
Ad 9)  Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic 
Předloženou informaci ještě doplnil předseda výboru, který informoval o doručení stížnosti 
(OS BB – Šimková a Chlebcová) na obsah znaleckého posudku k ceně prodávaných bytů na 
sídlišti Barrandov – reakce na odborné stanovisko znalce k Hodnotící zprávě vypracované 
spol. RCB Conzulting Czech s.r.o. 
Usnesení  č. 05/09/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
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1.ukládá: 
   1.1. předsedovi kontrolního výboru (v součinnosti s gesčním radním a ředitelem SVM  
    MHMP) zajistit zadání zpracování oponentního posudku a s výsledky dalšího šetření  
    průběžně  informovat členy kontrolního výboru a zástupkyně občanů 
Hlasování :  7 – 0 – 0  
 
Ad 10/ Různé a diskuse 
-   problematika souběhu výborů ZHMP 
informoval místopředsedu výboru Mgr. Kaucký: 
odborem INF MHMP vypracována aplikace ke způsobu objednávek zasedacích místností pro 
jednání výborů ZHMP (upřednostněny výbory tzv. ze zákona), fungování aplikace ověřena na 
OVO, postupně lze rozšířit i pro potřeby komisí Rady HMP. 
 
-  informace k petici „Radotínská jezera a těžba štěrkopísků“ 
uskutečnila se další schůzka se zástupci petentů, bude akceptován jejich požadavek na 
předložení petice na  prosincové zasedání ZHMP. 
 
Různé – Ing. Šenarová 
Vznesla dotaz na kontrolní výbor, zda má výbor připravenu „koncepci řešení problémů 
občanů v souvislosti  s výstavbou tunelu Blanka“. Kriticky hodnotila skutečnost, že nově 
zvolení představitelé HMP nemají zájem o seznámení se podklady, které sdružení již 
několikrát předložilo jejích předchůdcům. Konstatovala, že opakované zhotovení podkladů 
(texty petic, stížností, odborné posudky, stanoviska apod.)  je pro občanské sdružení finančně 
náročné.  
 
Jednání kontrolního výboru ZHMP bylo ukončeno ve 15.00 hod.  
 
 
Zápis zpracovala :  JUDr. Huspeková 
                                tajemnice výboru       
 
              
                 MUDr. Iveta  B o r s k á                                                    Petr  D o l í n e k  
            ověřovatelka zápisu                                                          předseda výboru                                                                                       




